
Protokół Nr 27.2012

z posiedzenia Komisji  Turystyki, Sportu i Rekreacji Rady Miasta Ełku, które odbyło się 
w dniu 12 grudnia 2012 roku w godzinach 1200 – 1340 .

Obrady Komisji prowadził Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop.
W posiedzeniu   udział   wzięli  członkowie  Komisji  w/g  załączonej  listy  obecności;  na 
14 członków  Komisji  w  posiedzeniu uczestniczyło 11.  W związku z tym obrady Komisji i 
podejmowane decyzje są prawomocne.
W posiedzeniu Komisji nie uczestniczył radni: Ireneusz Dzienisiewicz, Zbigniew Jędrkiewicz 
i Idzi Podwojski.

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:
• Z-ca Prezydenta Miasta – Artur Urbański,
• Skarbnik Miasta – Jarosław Wróbel,
• Wydział  Polityki  Społecznej,  inspektor  ds.  ochrony  zdrowia  i  pomocy  społecznej  - 

Magdalena Sulżycka,
• Naczelnik Wydziału Promocji, Sportu i Kultury – Aneta Werla,
• radca prawny Urzędu Miasta – Zbigniew Rachwalski.

Przyjęty porządek obrad:
1. Przyjęcie porządku obrad.

2. Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji.

3. Opinia  Komisji do projektów uchwał:

1) w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2012-2027,

2) w sprawie zmian w budżecie miasta Ełku na  rok 2012,

3) w sprawie przyjęcia „Strategii Rozwoju Sportu w Ełku na lata 2013-2016”,

4) w sprawie podziału Miasta Ełku na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic 
oraz siedzib obwodowych komisji wyborczych,

5) w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku budżetowego 2012,

6) w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2013-2027.

4. Opinia Komisji do projektu budżetu miasta na 2013 rok.

5. Sprawy różne i wolne wnioski.

Do punktu  1 - ego   
Przewodniczący Komisji  Tomasz  Przekop  zapoznał  zebranych  z propozycją  porządku 

obrad  Komisji. 
Wiceprzewodniczący Rady Miasta Michał Tyszkiewicz zgłosił  wniosek, aby w pkt. 3. 

podpkt. 6) wprowadzić opinię Komisji do projektu uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej miasta Ełku na lata 2013-2027.

Radni  jednomyślnie  poprzez  aklamację  przyjęli  porządek  obrad  jak  wyżej  wraz  ze 
zmianą.



 Do punktu  2 - ego
Przewodniczący Komisji  Tomasz Przekop zwrócił  się o zgłaszanie uwag do protokółu 

z ostatniego posiedzenia Komisji.
Członkowie  Komisji nie  zgłosili  uwag  i  poprzez  aklamację;  jednomyślnie  przyjęli 

protokół Nr 26.2012 z dnia 29 listopada 2012 roku z ostatniego posiedzenia Komisji.  

Do punktu  3-ego 
Komisja przystąpiła do zaopiniowania projektów uchwał związanych tematycznie z pracą 

Komisji na najbliższą sesję Rady Miasta.
1) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie  w sprawie zmiany 
Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta Ełku na lata 2012-2027, który zawiera zmiany:
1. w załączniku Nr 1 do uchwały:
   1) zwiększenie dochodów bieżących w 2012 o kwotę 375 097 zł w związku ze zwiększenie 
       części oświatowej subwencji ogólnej o kwotę 459 394 zł i uzyskaniu części 
       rekompensującej subwencji ogólnej w wysokości 17 706 zł oraz zmniejszeniu dotacji 
      na zadania z zakresu pomocy społecznej.
  2) zwiększenie wydatków o kwotę 234 898 zł, w tym:
      - bieżących o kwotę 5 846 zł,
      - majątkowych o kwotę 229 052 zł (zakupy inwestycyjne w przedszkolu „Światełko” 
         - 18 654 zł, zakupy inwestycyjne Urzędu Miasta – 8 000 zł, Projekt: „E – usługi dla 
         przedsiębiorców” – serwerownia Techno – Parku - 52 398 zł, zakupy inwestycyjne 
        MOSiR – 50 000 zł), w tym na udziały do sp. „Pro – Medica” – 100 000 zł
2. w załączniku nr 2 do uchwały:
    - korekta dochodów i wydatków w 2012r., jak w pkt. 1,
3. w załączniku nr 3 do uchwały: 
  - zmiany w przedsięwzięciach:
   Comenius "Uczenie się przez całe życie"- dział 801 rozdział 80101, 80195 – zwiększenie 
wydatków finansowanych ze środków zewnętrznych o kwotę 5 587 zł  "Rozwój potencjału 
Turystycznego Sieci  Współpracy "Klaster  Suwalszczyzna -  Mazury" -   dział  630 rozdział 
63095 – zwiększenie wydatków finansowanych ze środków zewnętrznych o kwotę 3 339 zł.

Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,  w 
głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym; 9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały   w sprawie  zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej miasta 
Ełku na lata 2012-2027. 

2) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel w sprawie zmian w budżecie Miasta Ełku na 2012 rok. 
Proponowane zmiany obejmują:
pkt. IV) w zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział Promocji, 
Sportu i Kultury 
Zmiany w planie  wydatków  budżetowych  na  2012r.  (dział  926  rozdział  92604  i  92695) 
Miejskiego Ośrodka Sportu i Rekreacji w Ełku w związku z organizacją dodatkowej imprezy 
pn: "Puchar Polski w Piłce Siatkowej Mężczyzn" w Ełku. Ponadto planowany jest zakup 
6 sztuk "pingwinów" do nauki jazdy na łyżwach dla dzieci.
Wywiązała się dyskusja.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zwrócił  uwagę,  że  planowane  rozgrywki  o 
Puchar  Polski  w  Piłce  Siatkowej  Mężczyzn  nie  odbędą  się  19  grudnia.  Jakie  środki  są 
przeznaczone na zakup „pingwinów”?

Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  powiedział,  ze  miał  być  mecz  pucharowy  z 
„Delectą Bydgoszcz” 29 grudnia.

Naczelnik Wydziału PSiK Aneta Werla poinformowała, że na „pingwiny” przeznaczono 
kwotę 12 tys. zł.

Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zwrócił  uwagę,  aby  na  przyszłość  były 



podawane kwoty zmian w materiałach przekazywanych radnym.
Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił następnie: 

pkt.  VI)  w  zakresie  dochodów  i  wydatków  realizowanych  i  nadzorowanych  przez 
Wydział Strategii i Rozwoju Miasta
Projekt:   „  Rozwój  potencjału  Turystycznej  Sieci  Współpracy  „Klaster  Suwalszczyzna  –   
Mazury”     w partnerstwie z sektorami kreatywnymi”      
Zwiększenie dochodów i wydatków z działu 630 rozdziału 63095 dotyczy realizacji Projektu 
partnerskiego pt. „Rozwój potencjału Turystycznej Sieci Współpracy „Klaster Suwalszczyzna  
–  Mazury” w partnerstwie  z  sektorami  kreatywnymi” realizowanego w ramach Inicjatyw 
promujących  postawy  przedsiębiorcze  i  wspierających  rozwój  przedsiębiorczości  i 
innowacyjności Funduszu  Grantów  na  Inicjatywy  Polskiej  Agencji  Rozwoju 
Przedsiębiorczości,  finansowanego  z  Europejskiego  Funduszu  Społecznego,  Programu 
Operacyjnego Kapitał Ludzki, Poddziałanie 2.2.l: Poprawa jakości usług świadczonych przez 
instytucje wspierające rozwój przedsiębiorczości i innowacyjności (Projekt systemowy UDA-
POKL.02.02.01-00-024/09-00).  Projekt realizowany jest  w partnerstwie z liderem projektu 
Suwalską  Izbą  Rolniczo–Turystyczną  w  Suwałkach  oraz  partnerami:  Gminą  Miastem 
Augustów,  Suwalską Organizacja Turystyczną w Suwałkach, Gminą Gołdap oraz  Lokalną 
Organizacją  Turystyczną  Ziemi  Oleckiej.  Zwiększenie  dochodów  i  wydatków  jest 
spowodowane inna realizacją harmonogramu projektu w latach 2012 – 2013. tj. zwiększenie 
wydatków  w  2012r.  co  prawdopodobnie  spowoduje  zmniejszenie  wydatków  w  2013r. 
Przeniesienie w bieżącym roku następuje zgodnie z realizacją zadań zaplanowanych 
w budżecie projektu. Zwiększenie paragrafów 4017, 4117 dotyczy wynagrodzenia za miesiąc 
grudzień  dla  konsultanta  ds.  produktu  turystycznego  oraz  konsultanta  ds.  marketingu 
internetowego oraz księgowej zaangażowanych do prawidłowej realizacji projektu. Natomiast 
zmniejsza się paragraf 4127 – fundusz pracy. Zwiększa się wydatki na delegacje służbowe 
związane z zarządzaniem projektu, monitorowaniem działań oraz dojazd na spotkania robocze 
czy szkolenia  w/w pracowników. W związku z koniecznością  zakupu kart  telefonicznych 
(doładowań) dla konsultantów zgodnie z budżetem projektu wprowadza się paragraf 4367. 
Projekt będzie realizowany w latach 2012 – 2013. Całkowita wartość projektu: 998 230 PLN. 
Gmina  Miasto  Ełk  otrzyma  do  budżetu  Miasta  dotację  ze  środków  Unii  Europejskiej 
w kwocie 59 279 PLN. Wkład własny nie jest wymagany.
pkt. IX) w   zakresie wydatków realizowanych i nadzorowanych przez Wydział  Promocji,   
Sportu i Kultury
1. Zwiększenie dotacji dla Ełckiego Centrum Kultury w Ełku o kwotę 49 381 zł – dział 921 
rozdział 92113 § 2480.
Powyższa kwota przeznaczona jest na dokonanie zakupu nagłośnienia sceny na Placu Jana 
Pawła II. Środki w kwocie 49 381 zł pochodzą z rezerwy ogólnej.
2. Zwiększenie wydatków na  zakupy inwestycyjne MOSiR – dział 926 rozdział 92604 
§ 6060 o kwotę 50 000 zł.
Wydatki dotyczą zakupu maszyny czyszczącej (31 700 zł) oraz doposażenia siłowni (18 300 
zł).
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,  w 
głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym; 9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały  w sprawie  zmian w budżecie Miasta Ełku na 2012 rok.

3)  Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały  w  sprawie  przyjęcia 
„Strategii Rozwoju Sportu w Ełku na lata 2013-2016”. Opracowanie tego dokumentu wynikło 
ze  zgłaszanych  potrzeb  społecznych,  postulatów  stowarzyszeń  kultury  fizycznej,  klubów 
sportowych,  Rady  Sportu,  związków  sportowych  i  mieszkańców.  Zostały  określone  takie 
obszary  działania,  które  nie  są  tylko  działalnością  sportową  m.in.  współpraca  z  mediami, 
działalność MOSiR, rozwój i dokształcanie kadry trenerskiej. Ten dokument będzie podlegał 
ewaluacji i będzie aktualizowany.



Przewodniczący Rady Miasta  Michał  Tyszkiewicz zgłosił  wniosek  o uzupełnienie  treści 
Priorytetu II – działania (str. 42) poprzez dodanie pkt. 2.16  Budowa pełnowymiarowego boiska 
piłkarskiego ze sztuczną nawierzchnią i oświetleniem. 
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 8 głosami „za” przy 1 głosie „przeciw” i 0 głosach 
„wstrzymujących” przyjęli wniosek.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,  w 
głosowaniu wzięło udział 9 radnych. 
Członkowie  Komisji  w głosowaniu  jawnym; 9 głosami  „za”  -  jednomyślnie  zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały   w sprawie  przyjęcia „Strategii Rozwoju Sportu w Ełku na lata 
2013-2016”.

4)   Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  omówił  projekt  uchwały  w sprawie  podziału 
Miasta  Ełku  na  stałe  obwody  głosowania,  ustalenia  ich  numerów,  granic  oraz  siedzib 
obwodowych  komisji  wyborczych.  Proponując  lokale  na  siedziby  obwodowych  komisji 
wyborczych starano się je wyznaczyć przede wszystkim w jednostkach organizacyjnych Urzędu 
Miasta,  poza  tym  w  jednostkach  organizacyjnych  innych  samorządów,  w  miejscach 
zapewniających wyborcom łatwy do nich dostęp. Proponowany podział miasta Ełku na obwody 
głosowania  będzie  miał  zastosowanie  do  wyborów  do  Sejmu  i  Senatu  Rzeczypospolitej 
Polskiej, Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej oraz Parlamentu Europejskiego, od chwili jego 
uchwalenia. Dla wyborów organów samorządowych przyjęty podział na obwody głosowania 
będzie miał zastosowanie od kadencji 2014-2018.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,  w 
głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 9 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 1 
głosie „wstrzymującym”zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały  w sprawie podziału Miasta 
Ełku na stałe obwody głosowania, ustalenia ich numerów, granic oraz siedzib obwodowych 
komisji wyborczych.

5) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie  ustalenia wydatków 
niewygasających z upływem roku budżetowego 2012 – projekt uchwały obejmuje następujące 
wydatki inwestycyjne:
1. Ogrodzenie  posesji  Miejskiego  Przedszkola  i  Żłobka  Ekoludki  –  kwota  wydatków 

niewygasających na 2013 rok – 20.600 zł, termin zakończenia 30.06.2013r.,
2. Przeciwdziałanie  alkoholizmowi „Mały sport  na wielkich osiedlach” -  kwota wydatków 

niewygasających na 2013 rok – 12.924 zł, termin zakończenia 30.06.2013r.,
3. Pozostała działalność oświaty - kwota wydatków niewygasających na 2013 rok – 25.000 zł, 

termin zakończenia 30.06.2013r. - szczegóły w załączonym uzasadnieniu.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,  w 
głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały  w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2012.

6) Skarbnik Miasta Jarosław Wróbel omówił projekt uchwały w sprawie Wieloletniej Prognozy 
Finansowej  miasta  Ełku  na  lata  2013-2027.  Wieloletnia  Prognoza  Finansowa  będzie 
obowiązywała od 1 stycznia 2013 roku. Jeśli  chodzi o zmiany, zmienia się tutaj  założenie 
dotyczące wysokości procentów od zaciągniętych kredytów i obligacji.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,  w 
głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  
Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 10 głosami „za” - jednomyślnie zaopiniowali 
pozytywnie projekt uchwały  w sprawie ustalenia wydatków niewygasających z upływem roku 
budżetowego 2012.



Do punktu  4-ego 
  Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański na wstępie powiedział, że zapowiada się trudny 

rok, jeśli chodzi o wydatki z budżetu miasta. Realizowany jest duży projekt inwestycyjny, 
jakim jest sala sportowa przy Szkole Podstawowej nr 2 i Gimnazjum nr 1. Będzie to pewna 
rekompensata  za  halę,  która  znajdowała  się  na  terenie  sprzedanego  terenu  pod  „Bramę 
Mazur”. Chcielibyśmy nadal w 2013 roku kontynuować takie działania w ramach środków 
uzyskiwanych  z  programu  Przeciwdziałanie  alkoholizmowi,  jak  „Mały  sport  na  wielkich 
osiedlach”. Planujemy  wykonanie ścianki wspinaczkowej obok Skate Parku przy ul. Parkowej. 
Myślimy  również  o  ściance  wspinaczkowej  pod  dachem.  W  2013  roku  nie  będzie  już 
dofinansowania ze środków zewnętrznych w ramach „Orlika”. Chcielibyśmy zaprojektować to 
boisko pełnowymiarowe z trybunami dla 250-300 osób – myślimy o wykonaniu projektu z 
usytuowaniem  w  tym  miejscu  przy  ul.  Suwalskiej.  Zanim jednak  zaczniemy  projektować 
przejrzymy wszystkie nasze tereny w mieście. Złożyliśmy też taki projekt przy ujściu rzeki Ełk 
na  przestrzeń  sportowo-rekreacyjną.  Projekt  jest  w  tej  chwili  przed  oceną  strategiczną. 
Powstanie tutaj ciekawa przestrzeń rekreacyjna ze środków Unii Europejskiej. 
Jeśli  chodzi  o  harmonogram  imprez  miejskich,  będzie  on  z  pewnością  tańszy.  Pozostaną 
głównie  te  imprezy,  które  cieszą  się  dużą  popularnością.  Jest  szansa  na  takie  imprezy 
widowiskowe jak: eliminacje do Mistrzostw Europy Skuterów Wodnych. Pracujemy również 
nad „sportową marką miasta”. Rozpoczniemy również w 2013 roku prace nad Strategią tego 
„dużego sportu” w mieście.  Chcielibyśmy określić kierunki jego rozwoju,  poddać szerokiej 
konsultacji społecznej.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – tytularnie w budżecie miasta na 2013 rok jest 
wpisana „sportowa marka miasta”  - jaka na ten cel jest przewidziana kwota w budżecie miasta?

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – nie będzie to mniej niż 100 tys. zł. Nie chciałby 
w  tej  chwili  określać  szczegółów.  Pracujemy  w  tej  chwili  nad  powołaniem  Kapituły  i 
sposobem, jak oceniać projekty.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – należałoby pomyśleć o obudowaniu systemów 
szkolenia młodzieży jak największymi środkami finansowymi tak, by nasi najmłodsi ełczanie 
mieli możliwości rozwoju sportowego. Należy inwestować w najmłodszych.
Kolejna  sprawa  dotyczy  wykonania  dokumentacji  projektowej  wyciągu  nart  wodnych. 
Zgodnie z tym co mówił Prezydent Miasta, ma być wykonana taka koncepcja w 2013 roku, 
jeśli pojawią się wolne czy tez zewnętrzne środki budżetowe, czy Prezydent to podtrzymuje?

 Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – chcielibyśmy przenieść plażę miejską w nowe 
miejsce, natomiast tutaj na obecnym miejscu pomyśleć na o takiej przestrzeni rekreacyjno-
sportowej. Na pewno byłoby to boiska do siatkowej piłki plażowej, myślimy tez o 1,5 km 
torze wioślarskim. Tam tez mógłby zostać usytuowany wyciąg nart wodnych. Musimy szukać 
źródeł sfinansowania tych zamierzeń.

Przewodniczący Komisji Tomasz Przekop – czy myśli  się o przekształceniu MOSiR w 
inną jednostkę organizacyjną? Co dalej z kolejką wąskotorową?

 Z-ca  Prezydenta  Miasta  Artur  Urbański  –  chyba  najlepszą  formą  dla  MOSiR  jest 
jednostka  budżetowa.  Będziemy  jeszcze  na  ten  temat  rozmawiać  z  Dyrektorem  Pawłem 
Głowackim. Jeśli chodzi o kolejkę wąskotorową, odbyły się dwa posiedzenia zespołu. PO 
rozmowie  z  Wojewódzkim  Konserwatorem  Zabytków  należy  założyć,  że  będzie  duży 
problem z podziałem, tego co jest. Należałoby skierować wniosek do Ministra, by utrzymać w 
używalności taki odcinek torów kolejowych, jaki jest nam potrzebny. Kwestia tego, czy uda 
nam się zdjąć kontrolę konserwatorską i czy uda się pozyskać od PKP nieruchomości, m.in. 
budynek  stacyjny.  Moglibyśmy  wtedy  składać  wnioski  w  ramach  projektów  o  środki 
zewnętrzne.  Na  dzisiaj  zakładamy przygotowanie  koncepcji  w  dwóch  wersjach,  bardziej 
oszczędnej  –  muzeum w budynku stacyjnym i  ścieżki  edukacyjne,  druga  duża  koncepcja 
wydłużenie linii do jeziora Nieciecz i druga nitka – Zawady-Tworki. Zmierzamy w kierunku 
przygotowania kilku programów korzystania z kolejki wąskotorowej.
Członkowie  Komisji  przystąpili  do  zaopiniowania  omówionego  projektu  uchwały,  w 
głosowaniu wzięło udział 10 radnych.  



Członkowie Komisji w głosowaniu jawnym; 8 głosami „za” przy 0 głosach „przeciw” i 2 
głosach „wstrzymujących” zaopiniowali pozytywnie projekt uchwały  w sprawie uchwalenia 
budżetu miasta Ełku na rok 2013.

Do punktu  5-ego 
Radny Bogusław Wisowaty zwrócił się z pytaniem – czy odzyskano coś z materiałów po 

rozbiórce hali sportowej przy ul. Kościuszki?
Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański – jest to sprawa inwestora, który kupił ten teren.

Radny Krzysztof Wiloch zwrócił się z prośbą o wpisanie, jako priorytety, wzorem roku 
2012 następujących inwestycji: ul. Św. Jana Bosko, ul. Wileńska, ul. Norwida, dokumentacja 
wyciągu nart wodnych. Z dodaniem, że wnioski w sprawie realizacji tych inwestycji  będą 
składane  w  trakcie  roku  budżetowego,  z  chwilą  uwolnienia  się  środków  finansowych  w 
wyniku realizacji przetargów. 

Przewodniczący Komisji  Tomasz  Przekop zwrócił  się  z  pytaniem o naliczane  kary za 
boisko „Orlik” przy Szkole Podstawowej nr 4.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański boisko „Orlik” jest jeszcze nie odebrane, trwają 
prace  wykończeniowe.  Wykonawca  zapowiedział,  że  będzie  wnioskował  do  sądu  o 
miarkowanie kar. Termin wykonania inwestycji był na 15 października br.

Z-ca Prezydenta Miasta Artur Urbański poinformował, że wpłynęło pismo grupy trenerów 
piłki siatkowej w Ełku – pismo w załączeniu do protokołu. Chcielibyśmy część środków z 
projektu „Nasze pasje” przeznaczyć na grupy szkoleniowe dzieci najmłodszych  z klas III 
szkoły podstawowej z piłki siatkowej. Chciałby poznać zdanie Komisji w tej sprawie.   
Komisja jednomyślnie, poprzez aklamację, po zapoznaniu się z treścią pisma grupy trenerów 
piłki siatkowej w Ełku przychyla się do propozycji zgłoszonej przez  Z-cę Prezydenta Miasta 
Artura  Urbańskiego,  aby część  środków z  projektu  „Nasze  pasje”  przeznaczyć  na  grupy 
szkoleniowe dzieci najmłodszych  z klas III szkoły podstawowej z piłki siatkowej. 

  
Przewodniczący  Komisji  Tomasz  Przekop  zapoznał  zebranych  z  treścią  pisma  znak 

PSK.061.3.1.2012.MŁ dotyczącego wyników konsultacji społecznych ws „Strategii Rozwoju 
Sportu w Ełku na lata 2013-2016” - w załączeniu do protokołu.

Na tym posiedzenie i protokół zakończono. 

Protokółowała:
       Przewodniczący Komisji:

Małgorzata Stachowiak           
       Tomasz Przekop 

 


	Ponadto w posiedzeniu udział wzięli:

